
 
Protokół Nr 16/13 

 
z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa 

 
w dniu 19 kwietnia 2013 roku 

godzina 13.00 
 
 
Obrady rozpoczęły się o godzinie 13.00 i trwały do godziny 13.40.             
 
Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Stefan Pacak. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Dróg, Komunikacji                           
i Budownictwa ( lista obecności w załączeniu ). 
 
Ponadto na obrady przybyli również: 
−−−− Członek Zarządu Michał Godowski 
−−−− Skarbnik Powiatu Maria Klusek 
−−−− Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
 
 
Przewodniczący Komisji przywitał zebranych i zwrócił się z pytaniem, czy 
zgłaszają uwagi do porządku obrad przekazanego wraz z zaproszeniem na 
posiedzenie. 
 
 
Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku: 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i projektów uchwał 

zgodnie z porządkiem obrad sesji. 

4. Sprawy różne. 

 

 
 
 
 
 
 
 



 

Ad 1. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 
Protokół nr 15/13 z posiedzenia Komisji z dnia 13 marca 2013 roku został 
przyjęty. 
 
 
Ad 2.  
Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
„ Zakończyła się zima, która kosztowała nas ponad 3 mln zł i jest to rekord w 
historii powiatu. Są to pieniądze liczone tak, że przygotowania do sezonu: 
zakupy soli, piasku w październiku kosztowały w granicach 0,5 mln zł, kolejne 
0,5 mln zł kosztowały wyjazdy sprzętu w grudniu i dodatkowe zakupy w tym 
roku. To, co było po przetargu musieliśmy zwiększać o 50% ( zakupy piasku, 
mieszanki) i jest to ponad 2 mln zł. 
Jesteśmy po przetargach na tzw. „schetynówki”. Jeden kosztorys na drogę w 
Morawicy i Chęcinach opiewał na ponad 3 mln zł po przetargu jest to kwota 
ponad 2 mln zł. Drugi przetarg na drogę Daleszyce – Górno opiewał na kwotę 
5,250 tys. zł, ostateczna kwota to 3,900 tys. zł.  
Rozstrzygnęliśmy przetarg z „powodziówek” tzn. drogę Bartoszowiny – 
Lechów za ponad 500 tys. zł, Suków – Borków za prawie 1 mln zł ( 2km 100m ) 
i drogę Chęciny – Korzecko za ponad 500 tys. zł.” 
 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
„ Kiedy rozpoczną się remonty cząstkowe?” 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
„ Od poniedziałku. Powinny rozpocząć się 1 kwietnia, ale nie pozwalała na to 
pogoda. Remonty będą wykonywane za pomocą emulsji i grysów.  
Przetarg na remonty wygrały dwie firmy: na Obwodzie Łagów i Celiny wygrała 
firma z Opatowa natomiast na Obwodzie w Strawczynku wygrała firma                        
z Suchedniowa. Termin na wykonanie remontów upływa 30 czerwca.” 
 
 
Radny Grzegorz Świt 
„ Czy Powiatowy Zarząd Dróg przewiduje czyszczenie chodników tzn. 
usuwanie piasku zalegającego przy chodnikach?” 
 
 



Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
„ W większości gmin jest tak, że wójtowie mają pracowników interwencyjnych 
u siebie i usuwają piasek we własnym zakresie, ale jeżeli jest taka potrzeba, to 
od 15 kwietnia zatrudnieni są pracownicy interwencyjni i mogą to zrobić.” 
 
 
Radny Ryszard Mańkus 
„ Gmina Górno zwracała się 27 kwietnia 2012r. o wykonanie rowu i przepustu 
przy drodze powiatowej  ( 5 posesji ) oraz 9 stycznia 2013 ( 3 posesje ) w 
miejscowości Skorzeszyce. Proszę sprawdzić czy zostało to zrobione.” 
 
 
Radny Mirosław Gębski 
„ Co z naprawa gwarancyjną drogi Zagnańsk – Kielce?” 
 
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
„ Trzeba zorganizować spotkanie w tej sprawie, a gwarancja jest przedłużona do 
listopada 2013r.” 
 
 
Radny Mirosław Gębski 
„ Na drodze Samsonów Kołomań powstało wybrzuszenie, które należy ściąć, 
ponieważ zagraża bezpieczeństwu.” 
  
 
Ad 3. 
Omówienie i zaopiniowanie pozostałych projektów materiałów                            
i projektów uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji. 
 
Komisja pozytywnie zaopiniowała pozostałe projekty materiałów                                       
i projekty uchwał zgodnie z porządkiem obrad sesji. 
 
 
Ad 4. 
Sprawy różne. 
 
Radny Mieczysław Kędzierski 
„ W tym roku nie ma już pieniędzy na remonty dróg, ale może pojawią się jakieś 
dodatkowe programy, bo niektóre odcinki dróg wymagają natychmiastowej 
odbudowy. Trzeba zrobić przegląd najbardziej zniszczonych nawierzchni i 
przygotowywać dokumentację, która w przyszłości bardzo ułatwia rozpoczęcie 
inwestycji.” 
 



Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel 
„ Na lata 2014- 2020 przewidywany jest unijny program finansowy, ale są małe 
szanse, żeby któraś z naszych dróg się do niego zakwalifikowała, zostają jedynie 
„ schetynówki”, ale też nie wiadomo jak z nimi będzie.” 
 
Radny Grzegorz Świt 
„ Chciałbym wrócić do pomysłu wykonania listy strategicznych dróg na terenie 
powiatu. Nie chodzi tu o to, żeby wszystkie pieniądze szły na drogi, ale aby te 
drogi były traktowane priorytetowo, miały np. wykonane projekty, bo pieniędzy 
będzie ograniczona ilość.” 
 
Radny Ireneusz Żak 
„ Chciałem zwrócić uwagę na wykaszanie poboczy, żeby woda nie zalegała na 
pasie drogowym i spływała do rowów  
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała  
M.Kaller 
 

 
 
               Przewodniczący Komisji 
 

Stefan Pacak  
 
 


